
DAN MLADOSTI - KAKO NAPREJ

Želimo sproščene
prireditve

V javnosti so se v zadnjih letih pojavljale številne pripombe, ideje
in predlogi v zvezi s praznovanjem dneva mladosti. Po lanskih
razpravah o sami zaključni prireditvi na stadionu JLA v Beogradu
in letošnjih zapletih ob prvotnem scenariju pa je Zvezna konfe-
renca ZSMJ sprejela sklep o izvedbi javne razprave, v katero smo
se vključili tudi mladi iz naše občine. Razveseljivo je, da se je
pozivu o obravnavanju vsebine prireditev, posvečenih obeleževa-
nju štafete mladosti in samemu dnevu mladosti, odzvalo veliko
število osnovnih organizacij.

Javno razpravo smo zaključili na seji občinske konference, prvi po
volilno programski seji v mesecu juniju, kjer smo na podlagi razprav
v osnovnih organizacijah sprejeli več zaključkov, ki jih bomo posre-
dovali mestni in republiški konferenci ZSMS.

Vse razprave so jasno pokazale, da dileme glede štafete mladosti
ni. Mladi pa smo imeli več pripomb in predlogov glede organizacije
in vsebine spremljajočih prireditev. Ena osnovnih zahtev je, da se
samo štafeto čim bolj približa mladim - v delovnih kolektivih, šolah,
vrtcih. Tudi zavarovanje in spremstvo kolone avtomobilov je po-
trebno bistveno zmanjšati, pri čemer smo v letošnjem letu v Ljubljani
že naredili korak naprej. Mladi si želimo neprotokolarne prireditve, ki
bodo predvsem pokazale ustvarjalnost in delo mladih.

Tudi glede same zaključne prireditve ob dnevu mladosti na sta-
dionu JLA v Beogradu večina osnovnih organizacij meni, naj priredi-
tev ostane, š tem da so sami predlogi v vsebini in obliki prireditve

, različni.
Ponovno smo opozorili na visoke stroške, ki so zvezani z organiza-

cijo in izvedbo proslave, kakršno poznamo. Zato smo predlagali, da
bi v prihodnje, če bomo centralno prireditev v podobni obliki še
organizirali, vključili v pripravo scenarijev, koreografije, režije, glas-
bene spremljave in drugega predvsem mlade ustvarjalce, za katere
menimo, da bi radi sodelovali že za manjše nagrade, saj bi jim to delo
pomenilo predvsem možnost afirmacije. Prepričani smo, da bi bili
sposobni pripraviti privlačno prireditev, ki bi bila blizu vsem mladim.

Ena izmed osnovnih misli vseh razprav je, da morajo biti prireditve
ob dnevu mladosti prireditve vseh mladih. Zato morajo potekati v
vseh okoljih. Povezane naj bodo s široko paleto dejavnosti, morajo
biti ustvarjalne in delovne, kajti le takšne so lahko primerne za naš
čas. Ta misel je tudi tesno povezana z idejo »srečanj mladih«, ki so
letos prvič potekala v Beogradu, v svoji zasnovi pa obsegajo razno-
vrstne prireditve, tekmovanja, razprave.

Menimo, da naj bi »srečanja« organizirali vsako leto v drugem
kraju, vendar se ob sami organizaciji odpirajo nekatere dileme. Tudi
pri srečanjih gre za veliko prireditev, torej tudi za velike stroške, tako
organizatorjev kot udeležencev, predvsem pa različnih organizacij
združenega dela, ki bi nudile popuste za svoje storitve.

Zato predlagamo, da bi srečanja s podobno vsebino organizirali na
občinski oziroma mestni ravni, kjer bi lahko v popoldanskem času
oziroma ob sobotah in nedeljah sodelovalo veliko več mladih (že
sedaj teden mladih v naši občini). Tudi tu bi se lahko srečevali mladi
iz različnih krajev Jugoslavije - sodelovanje s pobratenimi občinami,
šolami, ustanovami. Predvsem pa menimo, da se mora sodelovanje
med mladimi iz vse Jugoslavije razvijati vse leto in ne samo pri
športnih tekmovanjih.


